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Referat 

1. Dagsorden godkendt 
 

2. Valg af ny formand 
Formand vælges på generalforsamlingen, Der konstitueres en formand indtil ny formand 
vælges på generalforsamlingen. 
Knud-Peder konstitueres som formand. 
Poul fortsætter som æresmedlem i Kerteminde Jollehavn. 
Konstituering af bestyrelsen: 
Jørgen fortsætter som næstformand 
Evt. valg af suppleant.  
Suppleant vælges på næstkommende generalforsamling. 
 

3. Status på udlejning af huse og pladser. 
Alle huse og pladser i selve havnen udlejet. 
Der mangler at blive udlejet 3 pladser ved den nye bro. 
Finn deler lister over jollepladser/lejere, huse/lejere og venteliste. Dropboks kan bruges til 
dette. 
 
Husudlejning, - ok antal udlejninger. Jørgen ønsker at kunne angive navn på lejeren af 
hensyn til bogføring af indbetalinger.  
 
Drøftelse af hvorledes vi kommunikerer. Overvejelse omkring anvendelsen af Facebook og/eller 

nye funktioner på hjemmesiden. 
 

4. Nyt fra udvalg: 
Søm og skruer.  
Reparation af bro er udført, betaling af materialer bør ligge hos vinterbaderne. Mail er 
sendt om dette til foreningen.  Kasseren kontakter Tony vedr. overførsel. 
Vedr. parkering i sommer, spørgsmål om hvorledes vi håndterer dette? Drøftelse. 
 

5. Godkendelse af referat fra ekstraordinær generalforsamling, se vedhæftede. Godkendt. 
 

6. Evt. 
Poul og Knud-Peder udarbejder et notat og sender det til vinterbaderne. 
Formulering:  
Vinterbaderne har ansvaret for handicaprampe, som Bevika Fonden har bidraget til. 
Jollehavnen gør opmærksom at fonden muligvis ønsker at se på vinterbadernes 
handicapfaciliteter. 
 
Skraldespand ved jollehavnen tømmes forhåbentlig fortsat. 
 
Søren og Knud –Peder deltager i det årlige møde medkommunen og brugerne på havnen. 
Søren rykker for at få et møde i stand. 
 
Forslag til næste møde, mandag den 3. juni. Kl. 19.00 
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